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Technische vragen raad- en commissieleden 

aan het college 
 

Datum indiening : 15 februari 2021 

Registratienummer : E202105478  

 

Onderwerp: Vragen over agenda punt 22 van de raadsvergadering 16-2-2012 

Aan het college, 

 

Inleiding 

De winkelwet wordt opnieuw besproken met de wijziging van artikel 2. 

Het college komt met een aanvulling voor artikel 3. 

Toch nog enkele vragen 

 

Vragen 

Hoe is de afstemming met de geldende regels van de winkeltijdenwet in Langedijk? 

 

Wat is de reden om de winkeltijdenwet nu toch vast te stellen, en niet na de fusie een 

Nieuw beleid voor Dijk & Waard vast te stellen ? 

 

Waarom wordt in artikel 3 lid 1 wel Goed Vrijdag genoemd,  en in artikel 3 lid niet, 

schept dit geen verwarring ? 

 

 

 

Antwoord van initiatiefnemers (D66) 

Inleiding 

 

Beste mevrouw Van Ruitenbeek, 

 

Allereest dank voor de interesse in het initiatiefvoorstel verruiming winkeltijdenwet.  

 

De afweging van dit voorstel ligt bij de D66-fractie en namens onze fractie zal ik u vragen 

beantwoorden: 

 

Antwoord 

Hoe is de afstemming met geldende regels van de winkeltijdenwet in Langedijk? 

 

Antwoord: niet.  

 

Op het moment van bespreking en indiening van dit initiatiefvoortstel in de commissie, dat was 

augustus/september 2019, is er geen rekening gehouden met de geldende regels van de 

winkeltijdenwet in Langedijk. De laatste wijziging van de gemeente Heerhugowaard dateert uit 

2013 en die van gemeente Langedijk uit 2014.  

Bij vaststelling van de winkeltijdenwet door de gemeenteraad in Langedijk in 2014 waren de 

raadsleden op de hoogte van de verschillen met de gemeente Heerhugowaard.  
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Echter, kijkend en luisterend naar de commissievergaderingen in de afgelopen periode, blijkt dat 
bij veel raadsvoorstellen de vraag gesteld wordt naar de stand van zaken in het kader van de 
fusie. Niet alleen bij dit voorstel, maar dat geldt voor alle voorstellen.  

Wij hebben deze vraag als D66 aan de griffie voorgelegd en vanuit de dubbele driehoek  (twee 
burgemeesters, twee secretarissen, twee griffiers) werd dit als positief en als begrijpelijk 
ontvangen. Het vergt wat denkwerk om het geen dode letter te laten worden. Wij zullen uw zorg 
inbrengen in het fusiepresidium van 17 februari aanstaande. 

Wat is de reden om de winkeltijden wet nu toch vast te stellen , en om niet na de fusie een 
nieuw beleid voor Dijk & Waard vast te stellen?  

Antwoord: het is een gevolg van de uitkomst van het draagvlakonderzoek onder inwoners dat 
door de commissieleden werd verzocht. De resultaten zijn meegenomen in dit huidige voorstel en 
zodoende wordt dit nu voorgelegd als aanpassing van de winkeltijdenwet in de gemeenteraad.  

Net zoals als bij elk beleidsverschil tussen de gemeenten Langedijk en Heerhugowaard zal er, 

ergens in de toekomst, in de gemeenteraad een harmonisatie over het beleid van de 

winkeltijdenwet plaatsvinden. Zodat de verschillen die er nu zijn in de geldende regels van beide 

gemeentes met elkaar worden afgestemd. 

 

 


